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Referat af skolebestyrelsesmøde mandag den 30. september 2024 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 
Intet at bemærke 

2. Kørsel 
Der er forældre, der har oplevet, at skolen har udtalt sig om elever, uden at forældrene er 
orienteret om det.  
Fremadrettet sørger de pædagogiske ledere for at orientere forældre, når vi er blevet bedt 
om at svare på spørgsmål af kørselskontoret.  
Generelt har kørslen fungeret godt efter sommerferien, der har været lidt småjusteringer, 
som der ofte er efter ferien. Vi har ikke hørt om elever, der ikke kommer i skole grundet den 
nye kørsel. 

3. Budgetforlig 
Jens gennemgår udvalgte punkter af budgetforliget. Se bilag 1 

4. Udvidelse af Langagerskolen 
Som en del af budgetforliget er det aftalt, at der afsættes midler til ombygning og 
permanentgørelse af Kolt.  
Vi forventer, at der nedsættes en arbejdsgruppe i forbindelse med byggeriet i Kolt.  
Der er afsat 23 millioner til byggeri af et nyt H og udbygning af idrætsfaciliteterne i Viby. Vi 
har ventet 2,5 år på tilladelsen til at fælde 50 m2 fredskov i forbindelse med udbygningen af 
idrætsfaciliteterne i Viby, i løbet af den tid er de 23 millioner grundet inflation faldet i værdi. 
Dette betyder, at der nu arbejdes på at permanentgøre pavillonerne, og at idrætsfaciliteterne 
udbygges. Det nye H-hus bliver således ikke bygget. 
Inden længe bliver der etableret ny legeplads i Kolt. 

5. Langagerskolens økonomi 
Vi forventer at gå ud af 2024 med et merforbrug på godt 1,2 millioner. Dette skyldes primært 
den fejl, der er sket i forhold til udbetaling af lørdagstillæg til pædagogerne. 
Der er et ret stort pres på indskolingen, vi har derfor ansat seks pædagogmedhjælpere til 
indskolingen, som primært har til opgave at løse praktiske opgaver. 



Administrationsleder Bjørn Sømod har fået nyt arbejde og stopper d. 1. oktober. Thomas 
Jæger, administrationsleder på Stensagerskolen er konstitueret i stillingen frem til 31. 
december 2024, hvorefter de to administrationer slås sammen. Thomas kommer til at være 
på skolen to dage om ugen. 

6. Ansættelse af pædagogisk leder 
Det var en god ansættelsesproces med flere kvalificerede ansøgere. Valget 
faldt på Fredrik Holm Koch, som har været konstitueret i stillingen.  

7. Eventuelt. 
Bestyrelsen takkede de pædagogiske ledere for deres præsentation på mødet i august, 

Elevrådet deltager på mødet d. 20. januar til drøftelse af de 12 anbefalinger om brugen af IT 

og den seneste elevtrivselsmåling. Tidsrammen vil være 16-18 møde med deltagelse af 

elevråd og ledelsen og kl. 18-19 ordinært møde for bestyrelsen. 


